
EU og energidirektiver debatten - burde egentlig vært 
en debatt om EØS eller ikke!

Nå har jeg fulgt med i NRK Debatten om innføringen av ren-energi 
direktiver og sitter tilbake med det inntrykk at det er EØS-avtalen som 
egentlig burde vært diskutert!l

Trump peker på at deet er ikke balanse i handelen mellom EU og US.  
Hvordan er det  mellom EU og Norge? Tanken er god. Med balanse vinner
begge parter!

Så lenge vi er medlem av EØS så treffer tiltak mot EU oss. EUs tiltak er 
også våre som medlem av EØS. Vi har ikke behov for å ilegge toll på varer
fra USA. EØS forlanger at vi gjør det.

Energi er en ressurs ikke en vare og må behandles deretter.
Ressurser selges ikke, de benyttes til å skape verdier.  
Energipolitikken er feil og må legges om. Feilen skyldes EØS og 
Parisavtalen, dvs. feil politikk!

Ren-energi direktivene er en konsekvens av feil klimapolitikk. Formålet er 
å redusere utslipp av klimagasser fremst CO2. Dette for å påvirke global 
oppvarming. Ingen deler av atmosfæren varmer opp, den isolerer dvs. 
forsinker avgangen av energi.  Dette forteller fysikkens lover og fakta/ 
observasjoner oss.

Norge må ut av EØS-avtalen og Parisavtalen.

Faktaref.: https://myklima.net/referanser.pdf

https://myklima.net/referanser.pdf

